
11. tervence 2017 zoravodaistvi 

of no 
ROZNOV p. R. - Pokud by chtela romovska radnice zacit realizovat 
vsechny sve projekty na zlep8eni dopravni infrastruktury a verejne
ho sektoru, potrebovala by nato temer dva rocni rozpoety. 

Podle starosty Radima Holisc jekty, ktere Roznov take potre
(ANO) by na investice do verej- buje, konkretne jde o kulturni 
neho prostoru bylo treba 500 mil. centrum, pnstavbu knihovny a 
Kc. ,Pn planovani musime po- mnoho dopravnich sta,reb. Podle 
Citat s tim, Ze neni mome reali:- rychlosti jejich pnpravy je bu
zovat vse najednou. Priority bu- deme chtit realizovat. Ale vZdy 
don urcovat voleni zastupci a v tak, aby i investice do mellSich 
rozbodovan~ jim pomohou ne- projektii nebyly zcela za~tave
jen znalosti prostredi, ale i na- ny.'' 
pn'klad infonnace z pruzkumu, Co se cyka investic do doprav
ktecy ukaze, co lidi trapi nej- ni infrastruktury~ tak v soucasnosti 
akutn~ji. Upe si hospodareni s maji zelenou predevsim nova par
verejnymi prostred y neumim kovist:e. ,Pnpravujeme parkovi
pfedstavit," mysli si Holis a po- Ste na 5. kvctnu, Vitezne, Hor
kraeuje: ,Rozjeli jsme velke pro- ske, Zemooelske, pokracuje pn-
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prava cyklopodjezdu u mostu u 
EropJ.anu, pnprava chodm'ku do 
Tylovic, na uJic · Letenska, rea
lizuje se projekt novych chod
nikti na Dolni Paseky," nastinil 
starosta. Vsechny akturuni projck
ty najdou Roznovane zakre$1ene v 
mape .na stnmkach www.strategie 
rozno" .cz. ,Zde se k nim lze vy
jadnt a sv)m .Wasem nam obea
ne muiou pomoci urcit prioritu 
investice, a tim presvedcit o nut
nosti zarazeni do realizace v co 
nejkratSim terminu," dodal na 
zaver Radim Holis. (ro) 
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